

主題：同志是上帝創造多元眾生之一

Subject: LGBT+ people are one of God's many creations

內容：同志可以是基督徒嗎？聖經真的反對同性戀？為什麼有些教會接受同志，甚至為同志伴侶舉行祝福禮？為什麼有些教會會視同性戀是罪，認為同志需要改變性傾向？到底耶穌怎樣看待性小眾和弱勢群體？我們又該如何實踐愛和公義的信仰核心價值？教會又應如何在社會作光作鹽？

Content: Can LGBT+ people be Christians? Does the Bible really oppose homosexuality? Why do some churches accept, and even hold blessings for, LGBT+ partners? Why do other churches regard homosexuality as a sin and think that gays and lesbians must change their sexual orientation? How did Jesus view sexual minorities and vulnerable groups? How should we practice the core value of love and justice? How should the church teach morality in society?

主持：何萬寶牧師

Moderator: Pastor Jason Ho

何萬寶為「基恩之家」於 2018 年按立的首位傳道人，負責門徒訓練及宣教事工，並參與推動主流教會溝通及推動性/別平權運動；同時是全職副教授，研究興趣為文化、媒體及性/別教育。

Jason Man-bo Ho is a pastor appointed by the Blessed Ministry Community Church in 2018. He is committed to discipleship and missionary work. In addition, he is responsible for maintaining dialogue with mainline churches on promoting sex and gender equality. Jason is also a full-time assistant professor with research interest in culture, media and sexuality education.

嘉賓：彭偉業牧師

Guest Speaker: Pastor Joe Pang

彭偉業牧師，馬來西亞人，現居香港，2007 在馬來西亞創辦首間歡迎同志的教會——「好撒瑪利亞人吉隆坡教會」(Good Samaritan Kuala Lumpur)。現為「基恩之家」(Blessed Ministry Community Church)主任牧師及馬來西亞 GSKL 教會的顧問牧師，致力在亞洲的同志群眾中推動心靈健康與宣教工作。

Pastor Peng originally hails from Malaysia but now lives in Hong Kong. In 2007, he founded Good Samaritan Kuala Lumpur, the first church in Malaysia that welcomed LGBT+ worshippers. He is currently the lead pastor at the Blessed Ministry Community Church and a consultant pastor of the GSKL church in Malaysia. He is committed to promoting mental health and missionary work among gay people in Asia.